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Eventuelt

Saksutgreiing:

Forslag til vedtak:

Kommunestyret - 080/22

K - behandling:
Spørsmål til ordføra: frå Paul Knapskog (H) knytt til bruk av Koronamiddlar (1 støtteordning).
Spørsmålet var: Kva er statusen for dei tiltaka som fekk utbetalt Koronamiddla? Har dei utført 
deitltaka dei fekk middlar til? Kan kommunen krevja middlane tilbakebetalt, om omfordela dei på 
nytt til nye tiltak? Kamilla B K Karlsen (Ap) stilte spørsmål om gildskapen tl  Paul Knapskog. Paul 
Knapskog var ein av søkjarane til støtteordninga. 
Kommunestyret vedtok samrøystes at Paul Knapskog (H) er ugild i behandlinga. Paul Knapskog var 
ikkje med i behadlinga om egne gildskap, han var heller ikkje med når spørsmålet vart drøfta i 
kommunestyret. Kommunestyret ber kommunedirektøren komma tilbake til kommunestyret i 
møtet i februar 2023 med ei oversikt over bruk av koronamiddlar (1 støtteordning).
Spørsmål til ordførar: frå Gidsk Borge Kolltveit (Ap) Formannskapet ba kommunedirektørten i i sak 
079/22 : "Formannskapet ber kommunedirektøren utreda  kor mykje det vil koste med 
ventilasjonsanlegg på skulen og i den delen av sjukeheimen som ikkje har ventilasjonsanlegg." 
Representanten Kolltveit stilte spørsmål om kvifor ikkje dette var med i saka om ombygging av 
Hjartebanken. 
Kommunesdirektøren svarte at dette skallle ein sjå på ut på våren 2023. 

K - vedtak:
Det vart ikkje fatta vedtak under eventuelt. 


